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   Začnu otázkou, kterou slyším na mnoha místech města. Co je na tom pravdy,  
že se do našeho města mají přistěhovat… 
   Zadržte prosím. I já tuto otázku slyším často. Nevím, kdo s tím přišel. Do bytů ve vlastnictví 
města se nebude stěhovat žádná skupina obyvatel z jiného města. Město může ovlivnit nastěhová-
ní jen do svých bytů, ne do bytů a domů, které jsou v soukromém, vlastnictví někoho jiného. Ne-
mám ale žádnou zprávu o tom, že by další vlastníci bytů a domů o něčem podobném uvažovali.  
 
   Blíží se Vánoce, konec roku, bilancujeme, co Vy vidíte jako nejdůležitější investiční 
akci pro město v roce 2011. 
   Víte, je toho dost. 
Chodníky, oprava sil-

nic, zateplování…. Dokončili jsme kanalizaci, oprav-
du velmi finančně náročnou stavbu. Povedlo se nám  
i upravit některé silnice, které po kanalizaci byly ve 
velmi špatném stavu. Mám radost ze Zalavecké ulice 
v Čelechovicích, ul. J. Dundra. Ulice V. Ulmana 
bude dokončena na jaře roku 2012, protože zde byla 
provedena i kompletní rekonstrukce vodovodu. 
 
    Co rok 2012? Budou mít města více finanč-
ních prostředků od státu? 
   Nebude, bohužel. Reálný pokles finančních pro-
středků vidím kolem 5% oproti roku 2011. To není 
žádná dobrá zpráva pro obce a města. Stát se snaží 
šetřit a důsledkem toho je stále se snižující možnost 
měst a obcí investovat, opravovat a zajišťovat chod 
města. Naše město prozatím nemá žádný velký pro-
blém, ale i tak se musíme rozhodnout, co za investice 
v roce 2012 uskutečníme. V plánu máme další úpra-
vu silnic po kanalizaci, dojít by mělo na revitalizaci okolí rybníka v Honicích, plánujeme vybudovat některé nové chodníky ve 
městě, ul. Švermova by se měla dočkat nového parkoviště. Pokračovat bychom chtěli i v zateplování domů ve vlastnictví města. 
Plánů bychom měli mnoho, ale stejně jako všichni lidé, i město musí respektovat své finanční možnosti. 
 
   Co Slovanka? 
   Máte pravdu, zde byl letos vybudován chodník, který spojuje zastávky ČSAD. Věřím, že brzy dojde i k postupné rekonstrukci 
chodníků a ulic zde. Vše je závislé na tom, kdy ČEZ provede rekonstrukci el. sítě.  
 
   Jak to vypadá se zastávkami ČSAD u TESCA? 
   V současné době se zpracovává projekt, realizace by měla proběhnout v roce 2012.  
 

   Co říci závěrem? 
   Chtěla bych všem popřát krásné Vánoce a štěstí v roce 2012. 
                                            Za rozhovor děkuje redakce NMS 

   Na základě množících se dotazů občanů ohledně možnosti 
umístění „zastavovacího semaforu“ před přechodem u super-
marketu Tesco jsme požádali o vyjádření Magistrát města  
Kladna, Odbor dopravy a služeb, který po posouzení naší žá-
dosti o stanovení místní úpravy provozu mimo jiné i z důvodu 
zastavování vozidel v prostoru křižovatky ul. Vodárenská  
a Švermova dal zamítavé stanovisko. 
             Ing. Jaroslav Jun, MPA -  tajemník  
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